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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 05. oktober 2020, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, 

Lisbeth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Line Bernth 8. a – Julie H. F. Nielsen 5. a 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Julie 

Uden afbud:  

ORDSTYRER:  

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse og Lisbeth Korsgaard 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

188- 

Godkendelse af referat fra 20/08 

Referatet fra 20. august blev godkendt.  

Orienteringspunkter:   

189- 

 Elevrådet 

Sundere mad i boden kunne være ønskeligt. Elev-

rådet vil kontakte hallen.  

Elevrådet har prioriteret følgende hovedpunkter 

med undertemaer af Verdensmålene: 

Fællesskab: Social velfærd – Mobning – Trivsel 

Sundhed: Bevægelse - Kost 

 

190- 

Etablering af buslomme afd. SØ og par-

kering afd. No. 

Etableringen af både parkering og buslomme er i 

fuld gang, men uge 42 vil være ugen, hvor meget 

bliver etableret. Enighed om, at projekterne ser 

godt ud. ”Æblehaven” bliver dog væsentligt redu-

ceret, hvorfor vi skal være OBS på, hvor en ny spe-

cialinstitution i givet fald bliver bygget. Afhængig 

af byggeperioden overvejes det om at der skal op-

fordres til at gå/cykle. 

X 

191- 

Opdatering om processen med ny til-

budsvifte og tildelingsmodel. 

Både tilbudsvifte og tildelingsmodel er på ud-

valgsmøde 06/10, hvor det forventes, at det bliver 

godkendt. Skolebestyrelsens oplevelse er, at mid-

lerne i højere skal følge eleverne – hvilket er posi-

tiv, og vil blive fulgt nøje. 

 

192- 

Status på budget 2020  

Vi forventer, at det aftalte budget kan holdes. Vi er 

dog altid udfordret af elevtalsreguleringer i skole-

delen, SFO, Klub og ikke mindst på det specialise-

rede område. En enkelt elev kan koster op til 

245.000 kr. 

 Vi indkøber nye møbler og evt. gardiner hvis øko-

nomien tillader. Pædagogisk prioriteres ”elevløft”, 

der er målrettet elever i overbygningen. Håndvaske 

mv. udendørs anbefaler vi i vinterperioden erstat-

tes af spritdispensere – vi afventer en udmelding 

fra Teknisk afdeling. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

193 - 1. Skolebestyrelsen oplever det uhensigtsmæssigt, X 
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Status omkring Covid-19 

1. Unge der samles ved klubben 

2. Brev fra SSP og Rosenkrentz-

Theil 

3. Hvad har vi lært af Covid-19 

at der på skolens matrikler samles unge menne-

sker om aftenen og i weekenderne – ikke mindst 

i forbindelse med alkoholkultur og corona. Vi 

vil anbefale overvågning, så forældrene til de 

pågældende elever kan kontaktes. En form for 

natteravne blev også nævnt. Ungdomsskolen in-

viteres til et møde, hvor indfaldsvinklen er: 

”Hvordan spiller vi hinanden gode”? 

2. Taget til efterretning. 

3. Relationsarbejdet tages op på ny, da mange 

personaleskift kan være udfordrende for en del 

elever. Relationsarbejdet mellem forældre og 

private aftaler mellem elever udfordrer også. 

Være mere stringent med modultimer. Rengø-

ring er altafgørende. Fællessamlinger er savnet. 

194- 

Handleplaner ifm. trivselsmålingen 3-i-1 

Der er blevet udarbejdet handleplaner i Med-

udvalget på flg. områder: Rengøring, trivsel (forde-

ling af arbejdsopgaver), kurser og efteruddannelse, 

indeklima, krænkende adfærd.  

Handleplanerne vil indgå i skolens APV (Arbejds-

pladsvurdering). 

 

 

195- 

Hvilken faggruppe kunne vi ønske at få 

besøg af ved kommende bestyrelsesmø-

der? 

SFO – Teknik og miljø – Naturfag/overbygning – 

Idræt – H/D – Anja Lund 

 

196- 

Dialog om proces ifm. formandsskifte. 

Mikkel ønsker på sigt at blive afløst som 

formand for bestyrelsen.  

Mikkel vil gerne fortsætte som medlem 

af bestyrelsen. 

På foranledning af formanden Mikkel Brunse blev 

bestyrelsen enig om, at et formandsskifte var på sin 

plads. Lisbeth D. Korsgaard, der er næstformand, 

stiller sin kandidatur til rådighed. På mødet i no-

vember træffes den endelige beslutning, hvorfor 

hele bestyrelsen skal overveje sin position – især 

mht. næstformandsposten. 

 

 197-  

Evt. 

Karin gjorde opmærksom på ”Lærernes dag”, og 

lagde op til memento fra øverste sted. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 18-11 2020 kl. 17.30 – 19.30: 


